

# SS Asian Gymnastics Club Tournament 2025

## Points to Note

1. One ticket per person. Gymnast has to use the gymnasts' bib as the entry permit.
2. Ticketing counter at Queen Elizabeth Stadium is open at 10am. For ticketing before 10am, please buy it online or at the Kiosks.
3. Please get the goodies at the 2/F Lobby while registration
4. Gymnasts compete at Level 3 or above can have stretching at the 2/F Function Room.
5. Competition venue is divided into "Venue A" & "Venue B"
6. Once the competition ends, parents can go downstairs to 2/F for attending the award presentation. (Except Session 3, the award presentation will be held at the Stadium)
7. During the competition area, no food or drinks is allowed.
8. Flash light is prohibited at the arena.
9. Maximum 4 coaches per club on arena.
10. Gymnast is not allowed to compete if they are not supervised by the coach.
11. Only registered coaches are allowed to enter competition area to protect gymnasts during warm-up and competition for all competitions
12. All Coach Permit Holders must show the Valid Coach Permit when entering the competition area. Please report to the Officials in case of loss of Coach Permit. Reissue of permit requires \$70 as administration fee. Unregistered coaches are NOT allowed to enter the competition area
13. The decision of the Referees shall be final. No appeals will be entertained for this competition after the Referees have confirmed a decision.
14. Apparatus will be provided by the Organiser, no alternation by participating schools is allowed.
15. All gymnasts must ONLY compete with numbered bibs provided by Sportscene to be affixed at the back of the competition clothing through stitch or pin.
16. All participating Schools/Clubs must follow the rules & regulations and the instructions of the Organisers.
17. Gymnasts must have their coaches to accompany for warm up and competition, otherwise they will be disqualified.
18. Onsite first aid services will be arranged on the competition day.
19. Please take care of your children and belongs.
20. The Organiser has the right to make any necessary changes and its decision will be final.

*[In case of any discrepancy between the Chinese and English versions, the Chinese version shall prevail.]*

# 2025 SS 亞洲體操俱樂部邀請賽

## 參賽者應注意事項

1. 門票每位港幣\$70元正 (不論年齡劃一票價); 運動員須憑號碼布入場, 毋須購票。
2. 門票現於城市電腦發售, 如比賽當日欲於場外即時購票, 可到售票處購買, 售票處於每日早上 10 早開始辦公; 如欲早於 10 時購票, 可於網上/ 場內的自助購票機購票。
3. 運動員請於二樓登記處登記及領取活動贊助禮品。
4. 二樓活動室設置熱身區, 可供比賽第三及以上之運動員進行拉筋。
5. 比賽場區分為「A場」及「B場」比賽場區。
6. 當該時段之比賽完結, 家長可前往二樓等待頒獎禮, 運動員會隨即由教練帶到二樓 (除第三節比賽外, 該節比賽之頒獎禮暫定於比賽場區內)。
7. 比賽場地不得飲食。
8. 比賽期間不可使用閃光燈。
9. 比賽場區內每一俱樂部只可安排最多 4 位教練。
10. 運動員必須在俱樂部之教練協助下進行比賽, 否則不可進行比賽。
11. 只有預先報名之教練方可安排教練證, 教練證持有人必須配帶「教練證」才能進入比賽場區保護及協助運動員作賽。
12. 如有教練遺失教練證, 請前往司令台登記補發, 補領費用為\$70港元手續費。未有佩帶「教練證」者, 一律不能進入比賽場區。
13. 本賽事不設上訴, 所有有關技術性事宜的裁決, 應以當日總裁判決定為最後裁決。
14. 比賽器械由賽會提供, 參賽隊伍不得擅自更換。
15. 所有參賽運動員號碼由賽會編訂, 並由賽會提供號碼布。參賽運動員必須佩戴號碼布方能出賽, 號碼布可用針線 / 扣針縫合於比賽服裝背面, 以能清楚顯示為準。
16. 所有參賽學校/俱樂部都必須遵守賽會所訂定的各項規則及編排。
17. 運動員必須由教練陪同熱身及比賽, 否則論作棄權。
18. 比賽當天將安排現場急救服務。
19. 請自行看管同行之小孩及個人物品
20. 章程及規則如有未盡善處, 賽會保留最後修改權利。

[ 本章則英文譯本與中文原文不一致時, 以中文文本為準 ]